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• Föregående	  protokoll	  gås	  igenom.	  
• Ordförande:	  

o Rutschkanan	  på	  trollet	  är	  nu	  åtgärdad	  komplett.	  
o Förskolan	  ligger	  under	  gränsvärdet	  vid	  mätning	  av	  NO2-‐halten	  i	  utemiljön.	  

• Personal:	  
o Personalenkät	  skickas	  nu	  ut	  ang.	  den	  psykosociala	  arbetsmiljön.	  
o Förskolan	  ser	  över	  för	  systemet	  för	  bokning	  av	  timvikarier.	  

• Webb:	  
o Hemsidan	  gås	  igenom,	  alla	  styrelsemedlemmar	  bidrar	  med	  sina	  områden.	  

• Vice	  Ordförande:	  
o Lappar	  för	  arbetsveckor	  kommer	  att	  sättas	  upp	  tidigare	  i	  framtiden.	  
o Det	  finns	  barn	  i	  kön.	  

• Föreståndare:	  
o Trollet	  önskar	  ett	  lågt	  bord	  för	  barnen	  att	  sitta	  på	  knä	  vid.	  
o Nallen	  önskar	  en	  rumsavdelare	  vid	  dock-‐avdelningen.	  

• Ekonomi:	  
o Ekonomin	  pekar	  åt	  plus.	  Belysning,	  ljudisolering	  och	  andra	  inköp	  till	  avdelningarna	  

kommer	  att	  göras	  under	  höst/vinter.	  
• Material:	  

o HLR-‐tillfällen	  planeras	  för	  personalen.	  	  
o HLR-‐kurser	  för	  föräldrarna	  kommer	  hädanefter	  att	  hållas	  en	  gång	  på	  våren	  och	  en	  

gång	  på	  hösten.	  	  
o Bullerskydd	  i	  taket	  ska	  köpas	  in	  till	  både	  Trollet	  och	  Nallen.	  Ansökan	  om	  bidrag	  från	  

Barnkrubbefonden	  ska	  även	  göras	  för	  detta.	  	  
o Ny	  utebelysning	  ska	  sättas	  upp	  på	  Nallesidan.	  Enligt	  personalen	  finns	  inget	  behov	  för	  

utebelysning	  på	  Trolletsidan	  då	  alla	  barn	  är	  på	  nallesidan	  då	  det	  börjar	  bli	  mörkt	  på	  
eftermiddagen.	  	  

o Nya	  madrasser	  ska	  köpas	  in	  till	  Nallen.	  
o Nytt	  porslin	  kommer	  att	  köpas	  in	  till	  köket.	  
o Förslag	  om	  kodlås	  till	  de	  två	  övriga	  förråden.	  
o En	  projektor	  kommer	  att	  köpas	  in	  som	  kan	  användas	  av	  båda	  avdelningarna,	  dels	  i	  

pedagogiken,	  men	  även	  vid	  olika	  möten;	  ex	  föräldramöten,	  planeringseftermiddagar	  
mm.	  

o Förslag	  om	  källsorteringshus	  diskuteras.	  Det	  finns	  planer	  på	  att	  eventuellt	  skapa	  en	  
komplett	  sopsortering	  med	  soptunnor	  för	  glas,	  plast,	  aluminium	  mm.	  och	  även	  ett	  
kärl	  för	  biogasavfall.	  

o Checklista	  ang.	  arbetsuppgifter	  kommer	  att	  diskuteras	  vid	  nästa	  styrelsemöte.	  
o Kontakt	  med	  kommunen	  kommer	  att	  tas	  ang.	  radonmätning	  på	  förskolan.	  
o Styrelsen	  främjar	  inköp	  av	  ekologiska	  produkter,	  närodlat	  och	  så	  mycket	  kravmärkt	  

som	  möjligt.	  


